
Referat skolebestyrelsesmøde 6-10-2022  
 
Til stede: Jesper, Julie, Jurgita, Karina, Maria, Saira, Tülay, suppleant Lone, 
Enes, Nieller og Lotte 
 
Elevrådsrepræsentanter: Rayaan 8. årgang 
 
Afbud/fraværende: Bjørn, Maria og elevrådsrepræsentant Maria 7. årgang 
 
Referent: LR 
Spørgetid:   
 
345. Kontaktforældremøde 10/11 – MakerSpace 
Foruden emner som kontaktforældre ønsker at drøfte, foreslår Julie, at 
kontaktforældre kan blive introduceret til MakerSpace, kan nogle lærere/elever 
vise frem? NM undersøger.  
 
346. Antimobbestrategi 
Det er et omfattende dokument. 
Julie forslår der nedsættes et udvalg bestående både af 
forældrerepræsentanter og personale, som kan gennemarbejde en redigering. 
BT spørges om hun vil være med i udvalget, da hun har været med til at lave 
den nuværende Antimobbestrategi. 

347. Madpakkens indhold i indskolingen - skal der være retningslinjer her?  
Er det et generelt problem? Hvis der laves retningslinjer, er der bekymring for 
personalet mulighed for at håndhæve dem. 

Det er forældrenes ansvar at sørge for deres børn har madpakker med. Skolen 
har til ansvar at undervise i sunde og usunde madpakker og henstiller til at 
madpakker ikke indeholder slik og kager. Vær opmærksom på at 
kategorisering i sunde og usunde madpakker, kan være forskelligt for barn til 
barn. 

Personalet tager kontakt til de forældre, hvor det er nødvendigt at drøfte 
indholdet i madpakkerne. 

Det anbefales, at i stedet for retningslinjer, så gives der vejledning og 
inspiration til forældrene i indskolingen omkring madpakker.  
 
NM under søger materiale f.eks. fra Skolemælk. 

348. Princip, ordensregler, idræt, bilag 
Princip for idrætsundervisningen godkendes. 
 
Elevrådets formuleringer flettes ind i ordensreglerne.  
Mobiltelefonen og smartwatch skal nævnes sammen.  
BK og EK laver sammenskrivning af ordensregler. 



349. Ferieplan. kommunens vejledende ferieplaner for indeværende og kommende 3 skoleår. 
Skoleåret 23/24 forlænges sommerferie. Skolestart bliver mandag den 14. 
august. Juleferien forkortes tilsvarende to dage, så den bliver fra torsdag den 
21. december til tirsdag 2. januar (begge dage incl.) 

Skoleåret 24/25 man ønsker at gøre noget med fredag den 3. januar og fredag 
den 6. juni. Kan man lave længere skoledage? Skoleåret skal have 200 dage. 
Kan man flytte torsdag 2. januar til fredag 6.juni, så bliver der en samlet 
forlænget weekend i juni og man får to skoledage efter juleferien og inden 
weekenden.  

Skoleåret 25/26 her er ligeledes en enkelt fredag 2. januar. Det er ikke rigtigt 
muligt at flytte noget, medmindre der laves skole en lørdag. 

Skolebestyrelsen vil gerne have skolen drøfter skoleårene 24/25 og 25/26 og 
kommer med anbefaling inden der besluttes noget. 

350. Nyt fra   
• Formanden:  
Landsmøde 2022 - Skole og forældre, den 11. og 12. november. 
Skolebestyrelsen har to pladser. 
Jurgita deltager 

  
• Ledelsen:  
Budgettet blev vedtaget i mandags den 3.oktober. 
Nu er der en periode, hvor det planlægges, hvordan budgettet skal 
udmøntes. 
Reducering af puljer, som vil påvirke skolen. 
Ændring af ledelsesstruktur, reducering af en leder 
Reducering af SFO-åbningstiden med 30 minutter. 

  
• Medarbejderne:   
Pædagogisk weekend var god både fagligt og socialt. Det vi lærte, kommer 
alle elever til gode, hvordan vi fremadrettet vil løse konflikter ved at arbejde 
med genoprettende praksis. 
Der var stort engagement og alle deltog positivt. 

  
• Eleverne:   

 
 
• Andre:   
Det gav et godt indblik i skolen at være ”lærer” for en dag, da personalet 
var på pædagogiske weekend. Det har givet stor respekt til lærerne. 
 
Online møde omkring meddelelsesbogen. Ideer til principper når de skal 
laves. 
 
Møde fra nye bestyrelsesmedlemmer, godt møde. Tænker man havde brug 
for mere information omkring arbejdet i skolebestyrelsen. 

 
 

https://greve.dk/boern-og-unge/skoler/ferieplaner


351. Diætliste  
 
352. Punkter til kommende møder:  
 
 Principper,  
 


